
Beantwoording vragen rondvraag Weert Lokaal (evenementen) 08-05-2024 

 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat een belangrijk evenement voor Weert 
(Bantopa) dit jaar niet zal plaatsvinden? 

Ja, het college is hiervan op de hoogte.  

2. Hoe staat het college tegenover deze ontwikkeling? 

Het college betreurt dat het evenement niet doorgaat. 

3. Is het college ervan op de hoogte dat verschillende organisaties moeite hebben 
met het opstellen van een veiligheidsplan en daarbij het meedenkend vermogen 
en de flexibiliteit van de gemeente missen? Hoe verhoudt dit zicht tot het doel 
om de regeldruk te verlagen? 

Op 26 februari jl. is het uitvoeringsbeleid evenementen gepresenteerd. Hier waren ook de 
interne veiligheidsadviseurs en de oov-diensten aanwezig, na afloop waren zij beschikbaar 
voor vragen.  

Op de website (www.weert.nl/veiligheid-evenementen) staat uitleg over het veiligheidsplan 
en er staat een format van een veiligheidsplan. Het staat organisatoren van B- en C-
evenementen vrij om hier in een vroegtijdig stadium kennis van te nemen en, indien dit 
vragen oproept, in het voorstadium contact op te nemen met de gemeente.  

Om organisatoren de hand te reiken, zullen er jaarlijks kennissessies worden 
georganiseerd waarin ook het veiligheidsplan wordt behandeld. De kennissessies vinden 
plaats aan het begin van ieder kalenderjaar. De organisatoren zullen hier per brief voor 
worden uitgenodigd.  

Het maken van het uiteindelijke veiligheidsplan blijft echter de verantwoordelijkheid van de 
organisator.  

4. Welke rol vervult de evenementencoördinator tijdens het aanvraagtraject voor 
evenementenorganisatoren? 

De rol van de evenementencoördinator staat volledig beschreven in het uitvoeringsbeleid 
evenementen. De evenementencoördinator streeft in voortraject naar een goede 
samenwerking tussen gemeente en organisatoren en is relatiebeheerder tijdens de 
voorbereidende fase. Indien de organisatie dat wenst, wordt een vooroverleg ingepland. 
Doorgaans gebeurt dit binnen twee weken nadat de organisatie een verzoek tot 
vooroverleg heeft ingediend. Wanneer de aanvraag (of melding) is gedaan, dan is de 
vergunningverlener aanspreekpunt voor de organisatie. Wanneer het evenement is 
uitgevoerd, pakt de evenementencoördinator de evaluatie. Evalueren gebeurt bij alle C-
evenementen en bij de overige evenementen indien daartoe aanleiding is.  

5. Is het college op de hoogte van het feit dat sommige organisatoren overwegen 
geen evenementen meer in Weert te organiseren vanwege het stroeve 
vergunningsproces? 

Er is ons 1 casus bekend in deze.  

In december 2023 is het uitvoeringsbeleid evenementen vastgesteld. De input die door 
organisatoren is gegeven, is hierin meegenomen. De presentatie van het nieuwe beleid is 
op 26 februari gegeven, hiervoor zijn alle organisatoren die bij ons bekend zijn, 
uitgenodigd. Er zijn verschillende veranderingen doorgevoerd t.a.v. het verbeteren van het 
vergunningenproces. Dit is zowel extern (beleid) als intern (implementatie) gebeurd. Aan 
het eind van 2024 vindt een evaluatie plaats en wordt het beleid aangepast en worden de 
verbeterpunten meegenomen.  



Het doel van het nieuwe vergunningenproces is om het proces soepeler en uniformer te 
laten verlopen. Er wordt meer duidelijke informatie verstrekt, er worden formats 
aangeleverd voor een veiligheidsplan en tekeningen van aangewezen buiten 
evenementenlocaties om het de organisatoren zo eenvoudig mogelijk te maken. Het 
proces wordt strakker ingericht, waardoor een aanvraag/melding sneller afgehandeld kan 
worden. Op dit moment zitten we in een transitiefase, waardoor het proces nog niet altijd 
geheel optimaal verloopt. Daarnaast merken we dat we zowel intern als extern nog moeten 
wennen aan dit nieuwe proces. 

6. Op welke wijze vindt de afstemming van aanvullende diensten plaats, zoals het 
regelen van een bezemwagen voor het schoonhouden van een 
evenemententerrein? Denkt de gemeente hierin mee of is dit de 
verantwoordelijkheid van de organisatie? 

In het uitvoeringsbeleid evenementen is opgenomen op welke wijze dit plaatsvindt 
(hoofdstuk 9).  

De openbare ruimte dient na afloop van het evenement in oorspronkelijke staat (zo schoon 
en heel als bij aanvang) teruggebracht te worden. Eventuele opruim- en 
herstelwerkzaamheden dienen binnen die periode zoals opgenomen in de 
evenementenvergunning afgerond te worden. Indien de organisatie in gebreke blijft, zal de 
gemeente de werkzaamheden uit (laten) voeren en de kosten hiervan verhalen op de 
organisator.  

 

7. Is de portefeuillehouder bereid om voor het zomerreces met de commissie en 
raadsleden in gesprek te gaan over dit onderwerp? 

In Q3 staat de evaluatie van het uitvoeringsbeleid evenementen gepland. Het lijkt ons 
 raadzaam om dan in gesprek te gaan over dit onderwerp. 

 


